
Dz-07.0021.3.2019 

Protokół nr 5/2019 

z V sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 19 marca 2019 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 17 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył V sesję Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że wpłynęły do niego cztery 

wnioski, podpisane przez 1/2 składu Rady o wprowadzenie projektów uchwał do porządku 

obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wnioski te zostały poddane przez przewodniczącego kolejno pod głosowanie.  

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

dzielnicowego programu robót budowlanych przy istniejącej miejskiej infrastrukturze 

drogowej w zakresie dróg innych niż te wymienione w pkt 1) lit. c) Statutu Dzielnicy VII 

(druk nr 56) został przyjęty jednomyślnie – 17 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwiększenia 

częstotliwości odbioru odpadów selektywnych z domów jednorodzinnych (druk nr 57) został 

przyjęty jednomyślnie – 17 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wskazania 

możliwych lokalizacji parkingów na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 58) został 

przyjęty jednomyślnie – 17 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2019 (druk nr 59) został przyjęty jednomyślnie – 17 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 19 lutego 2019 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/405/2018 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 12 lipca 2018 roku w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 - projektodawca 

Zarząd Dzielnicy (druk nr 55 z autopoprawką, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu robót budowlanych przy 

istniejącej miejskiej infrastrukturze drogowej w zakresie dróg innych niż te  wymienione 

w pkt 1) lit. c) Statutu Dzielnicy VII - projektodawca Zarząd (druk nr 56, referuje 

Szczęsny Filipiak). 



6. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych 

z domów jednorodzinnych - projektodawca Zarząd (druk nr 57, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania możliwych lokalizacji parkingów na terenie 

Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Zarząd (druk nr 58, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 – projektodawca Zarząd (druk nr 59, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 19 lutego 2019 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/405/2018 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 12 lipca 2018 roku w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 wraz z autopoprawką zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/405/2018 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 12 lipca 2018 roku w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr V/55/2019). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu robót budowlanych przy 

istniejącej miejskiej infrastrukturze drogowej w zakresie dróg innych niż te  wymienione 

w pkt 1) lit. c) Statutu Dzielnicy VII zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu robót budowlanych przy istniejącej 

miejskiej infrastrukturze drogowej w zakresie dróg innych niż te  wymienione w pkt 1) lit. c) 

Statutu Dzielnicy VII została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr V/56/2019). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy Paweł Kowalski. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych 

z domów jednorodzinnych zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak.  

Uchwała w sprawie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych z domów 

jednorodzinnych została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr V/57/2019). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybyła kolejna członkini Rady 

Dzielnicy Julia Mach. 



Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie wskazania możliwych lokalizacji parkingów na terenie Dzielnicy 

VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Marzena Garzeł, Grzegorz Bała, Magdalena Mardyła, 

Krzysztof Kwarciak i mieszkanka. Magdalena Mardyła i Witold Górny złożyli poprawki do 

projektu, które zostały poddane pod glosowanie w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Magdaleny Mardyły, w brzmieniu: 

W § 1 dopisuje się kolejny punkt o treści: 

ul. księcia Józefa, działka nr 533/15, obr. 21 Krowodrza, stara część ulicy w pobliżu ronda 

przy obwodnicy Bielan. 

została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Poprawka Witolda Górnego, w brzmieniu: 

Do § 1 dodaje się kolejne punkty: 

 al. Kasztanowa, działka nr 213/13, obr. 9 Krowodrza, 

 ul. Wioślarska, działka nr 68/10, obr. 15 Krowodrza, 

 ul. Astronomów, działki nr 197 i 159, obr. 19 Krowodrza, 

 ul. Jodłowa – Starowolska, działka nr 333, obr. 17 Krowodrza, 

 ul. Orla, działka nr 172/5, obr. 20 Krowodrza. 

została przyjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie wskazania możliwych lokalizacji parkingów na terenie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr V/58/2019). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Złożył on również poprawkę do projektu, w brzmieniu: 

W § 5 w drugiej tabeli skreśla się kwotę 15 500 zł i w jej miejsce wpisuje się kwotę 8 000 zł. 

W dyskusji głos zabrali: Maciej Tumidajski, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Tomasz 

Jakubowski, Marcin Kapusta. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr V/59/2019). 

Ad. 9. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 odczytał pismo Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa w sprawie reprezentowania 

Rady Dzielnicy na zewnątrz, prosząc radnych o stosowanie się do przywołanych zasad, 

 poinformował, że w biurze Dzielnicy jest do wglądu informacja Wydziału Obsługi UMK 

w sprawie stanu środków poniesionych na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy, 

zwracając uwagę na nieplanowany wcześniej zakup bębna do kserokopiarki, 



 poinformował, że do wglądu jest również protokół z posiedzenia Konwentu 

Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic Miasta Krakowa  z 22.02.2019 r., podając do 

wiadomości treść podjętych przez Konwent uchwał, 

 zwrócił się do radnych Julii Mach i Marcina Kapusty, którzy wyznaczyli swoje dyżury 

określając je w zależności o terminów posiedzeń komisji, aby w przypadku zmiany tych 

terminów, podali odpowiednia wiadomość do umieszczenia na stronie internetowej 

Dzielnicy, 

 zwrócił się do radnych o nie wynoszenie z siedziby Dzielnicy oryginałów oraz o podanie 

telefonów do kontaktu z mieszkańcami, 

 zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur osób, które mogłyby zostać uhonorowane 

statuetką Lajkonika, 

 poinformował, że przełożone spotkanie z Miejskim Inżynierem Ruchu odbędzie się 

26.03.2019 i zwrócił się do radnych o zgłaszanie ewentualnych spraw do 

przedyskutowania; w krótkiej dyskusji na ten temat głos zabrali: Marcin Kapusta, 

Grzegorz Bała, Marek Sikora. 

 zwrócił się do radnych o zastanowienie się nad udziałem Dzielnicy w dożynkach 

Miejskich na Błoniach, 

 zaapelował do przewodniczących komisji o przygotowywanie komunikatów w istotnych 

dla mieszkańców sprawach, które mogą być umieszczane na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicach informacyjnych. 

Marek Sikora poruszył temat korków na trasie dojazdowej do ZOO. Szczęsny Filipiak 

zreferował swoje niedawne spotkanie z panią dyrektor Ogrodu Zoologicznego, podczas 

którego poruszony był ten temat. Głos w dyskusji zabrała również Julia Mach. 

Jakub Markowski poinformował, że na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych 3.04.2019 będą przedstawiciele służb mundurowych. 

Paweł Kowalski poruszył temat niebezpiecznego przejazdu rowerowego przez al. Focha na 

wysokości ul. Kasztelańskiej. Witold Górny poinformował, że w tej sprawie odbędzie się 

osobne spotkanie w terenie, termin proponowany przez Dzielnicę to 11.04.2019 o godz. 

10.00. 

Marzena Garzeł i Jakub Markowski przedstawili możliwości korzystania przez Dzielnicę 

z tzw. grantów dzielnicowych w zakresie bezpieczeństwa, o których była mowa na spotkaniu 

w UMK w dniu 19.03.2019. 

Szczęsny Filipiak zwrócił się do radnych o przekazanie namiarów na organizację 

pozarządowe, które ich zdaniem mogłyby w jakimś zakresie współpracować z Dzielnicą. 

Marzena Garzeł poprosiła o zgłaszanie potrzeb finansowych w zakresie organizacji tzw. świąt 

poszczególnych osiedli na terenie dzielnicy. 

Witold Górny: 

 poprosił o zgłaszanie drogą mailową zadań do realizacji w zakresie odwodnienia, które 

mogłyby zostać wykonane do kwoty około 50 tysięcy złotych, 

 przypomniał również o potrzebie zgłoszenia do przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

propozycji ulic i chodników do objazdu pod kątem planowania zadań na rok 2020; objazd 

odbędzie się w dniach 9-10 kwietnia 2019 r. o godz. 9.00, 



 poinformował, że remonty tegoroczne rozpoczną się dopiero po weekendzie majowym, 

z powodu trwającego obecnie przetargu na utrzymanie ulic na terenie dzielnicy, 

 poinformował o ogłoszeniu przetargu na przebudowę ul. Jodłowej. 

Krzysztof Jakubowski poinformował o uchwaleniu przez Radę Miasta Krakowa miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Pylna – Podłużna. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.23 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 

 

 


